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PROTOKÓŁ NR IX/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie 

w dniu 20 grudnia 2024 roku. 

 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 1000  

 

Transmisja z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

(nagranie: 3:22 - 6:12) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobzie Henryk Stankiewicz otworzył IX w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Poinformował, że zgodnie z obowiązkiem ustawowym, 

obrady sesji są transmitowane oraz nagrywane. Podczas sesji, obowiązuje zasada 

przestrzegania ochrony danych osobowych, zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz przywitał przybyłych Radnych, a w imieniu 

Wysokiej Rady przywitał Burmistrza Łobza Piotra Ćwikłę i wszystkich uczestniczących  

w obradach oraz mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem 

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

Przewodniczący Rady przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad, poprosił wszystkich  

o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłej śp. Alicji Tuligłowicz – Kierowniczki 

biura Rady Miejskiej w Łobzie od 1 września 1988 r. do 6 marca 2019 r.  

Minuta ciszy; 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poprosił radnych o potwierdzenie obecności, 

poprzez naciśnięcie przycisku kworum. Na podstawie zgłoszeń stwierdził kworum (15 radnych 

obecnych) na ustawowy stan 15, umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych decyzji. 

(Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.) 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 

 

(nagranie: 6:13 - 9:02) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, czy są wnioski o zmianę porządku obrad. 

Zastępca Burmistrza Tomasz Sobolewski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

dwóch projektów uchwał tj.: projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Łobez na lata 2025-2029 oraz projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania 

napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Łobez. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są kolejne wnioski o zmianę porządku obrad.  

Więcek wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 

obrad: projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Łobez na lata 2025-2029 oraz projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych 

w miejscach publicznych na terenie Gminy Łobez. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

http://www.bip.lobez.pl/
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty. Przewodniczący Rady 

zaproponował, aby niniejsze projekty uchwał rozpatrzyć jako pkt 7 i pkt 8. Kolejne punkty 

obrad ulegną renumeracji.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz  

z wprowadzonym zmianami.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła porządek obrad 

IX sesji Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2024; 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetowych, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024; 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Łobez na lata 2025-2029; 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia 

odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych 

na terenie Gminy Łobez. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Łobez na  

2025 rok;  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2025-2043;  

11. Uchwalenie planu pracy Rady Miejskiej w Łobzie na I półrocze 2025 r.; 

12. Zatwierdzenie planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie na I 

półrocze 2025 r.; 

13. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

14. Komunikaty i informacje; 

15. Informacje Przewodniczącego Rady; 

16. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

(nagranie: 9:03 - 9:54) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że do przyjęcia przez Radę jest 

protokół z sesji nr VIII, która odbyła się 28 listopada 2024 r. (sesja zwyczajna). Protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przed 

dzisiejszymi obradami. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokół  

z poprzedniej sesji. 
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Ad. 4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym. 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 9:55 - 10:14) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Ad. 5 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 r. 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 10:15 – 12:51) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę p. Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok. 

 

UCHWAŁA NR IX/72/2024 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok - stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 6 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetowych, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 12:52 – 14:17) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie ustalenia wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2024; 
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UCHWAŁA NR IX/73/2024 

w sprawie ustalenia wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2024; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Łobez na lata 2025-2029; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 14:18 – 15:54) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę w sprawie uchwalenia programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Łobez na lata 2025-2029; 

UCHWAŁA NR IX/74/2024 

w sprawie uchwalenia programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Łobez 

na lata 2025-2029; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia 

odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na 

terenie Gminy Łobez. 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 15:55 – 55:00) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; Radny Mariusz Wijatyk; I Zastępca 

Komendanta Powiatowego Policji w Łobzie Szczepan Górski; Radny Jarosław Sowiński; 

Radna Wiesława Romejko; Zastępca Burmistrza Tomasz Sobolewski; Radny Antoni Kużel; 

Radny Adam Hlib; Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz; Radny Marek 

Rokosz; Dyrektor ŁDK Dariusz Ledzion;  

Więcej głosów nie zabrano.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:2, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania podjęła 

uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania 

napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Łobez. 
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UCHWAŁA NR IX/75/2024 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania 

napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Łobez. - stanowi 

załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz ogłosił 15 minut przerwy. 

Po przerwie i sprawdzeniu kworum Przewodniczący Rady wznowił obrady IX sesji Rady 

Miejskiej w Łobzie.   

 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Łobez na  

2025 rok;  

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na posiedzeniach komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 57:06 - 1:45:48) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że zgodnie z obowiązkiem 

wynikającym z przepisów art. 238 ust. 1 i 2 ustawy o finansach publicznych Burmistrz Łobza 

opracował projekt uchwały budżetowej na rok 2025 i w dniu 15 listopada 2024 roku przekazał 

go do biura Rady Miejskiej w Łobzie oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Szczecinie.  

Komisje stałe Rady Miejskiej w Łobzie, rozpatrzyły i zaopiniowały projekt budżetu Gminy 

Łobez na 2025 rok, na posiedzeniach w dniach: 

− 29.11.2024 r. Komisja Spraw Społecznych; 

− 02.12.2024 r. Komisja Terenów Wiejskich; 

− 04.12.2024 r. Komisja Budżetowa; 

Komisja Budżetowa po zapoznaniu z opiniami Komisji Spraw Społecznych  

i Komisji Terenów Wiejskich wydała swoją opinię o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej i pismem z dnia 05 grudnia br. przekazała ją Burmistrzowi Łobza. W dniu 13 

grudnia br. Burmistrz Łobza przedłożył Przewodniczącemu Rady autopoprawkę do projektu 

uchwały budżetowej, którą dostarczono radnym na piśmie.  

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z paragrafem 7 uchwały w sprawie określenia 

trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Łobez; przy uchwalaniu budżetu, 

podczas obrad sesji powinny być uwzględnione następujące punkty: 

1. prezentacja projektu uchwały budżetowej; 

2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

3. odczytanie opinii stałych komisji Rady, w tym Komisji Budżetowej;  

4. stanowisko Burmistrza dotyczące wniosków stałych komisji Rady, w tym Komisji 

Budżetowej;  

5. wnioski radnych do projektu uchwały budżetowej; 

6. stanowisko Burmistrza dotyczące wniosków radnych; 

7. przedstawienie ewentualnych autopoprawek p. Burmistrza do projektu uchwały budżetowej;  

8. dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami oraz wnioskami i ich przegłosowanie; 

9. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  

 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do procedowania pkt. 1;  

 

1) prezentacja projektu uchwały budżetowej; 

Prezentacji projektu uchwały budżetowej na 2025 rok w imieniu p. Burmistrza dokonała 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska.  

Radna Wiesława Romejko zapytała, czy będą kolejne edycje budżetu obywatelskiego; 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła odpowiedział, że budżet obywatelski będzie wznowiony w 

kolejnych latach.  
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2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej;  

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie wobec projektu uchwały budżetowej Gminy Łobez na 2025 r. oraz opinię  

o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego wykazanego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Łobez na 2025 rok.  

 

3) odczytanie opinii stałych komisji Rady, w tym Komisji Budżetowej;  

Opinie komisji stałych wobec projektu budżetu na 2025 rok przedstawili przewodniczący 

komisji w następującej kolejności:  

- Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Radna Katarzyna Tokarska; 

- Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Radny Krzysztof Bartos; 

- Przewodniczący Komisji Budżetowej Radny Wiesław Grekowicz. 

Opinie powyższe stanowią załącznik do protokołu. 

 

4) stanowisko p. Burmistrza dotyczące wniosków stałych komisji Rady, w tym Komisji 

Budżetowej; 

Stanowisko dotyczące wniosków stałych komisji Rady, w tym Komisji Budżetowej w imieniu 

p. Burmistrza przedstawiła Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska. 

  

5) wnioski radnych do projektu uchwały budżetowej; 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, kto z Państwa Radnych chciałby złożyć 

wniosek o dokonanie zmiany w projekcie uchwały budżetowej; 

 

Wniosków nie zgłoszono; 

 

6) stanowisko Burmistrza dotyczące wniosków radnych;  

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że stanowisko p. Burmistrza w tej 

sprawie staje się bezprzedmiotowe, ponieważ nikt z Radnych nie złożył wniosku o dokonanie 

zmiany do projektu uchwały budżetowej. 

 

7) przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały 

budżetowej;  

Autopoprawkę Burmistrza Łobza do projektu uchwały budżetowej dostarczono Radnym na 

piśmie. Przedstawienia autopoprawek do projektu uchwały budżetowej dokonała Skarbnik 

Gminy Olga Radziwanowska;  

 

8) dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami oraz wnioskami i ich przegłosowanie; 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otwierając dyskusję zgłosił wniosek, aby 

przedstawione autopoprawki p. Burmistrza Rada rozpatrzyła w jednym głosowaniu;  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są kolejne głosy w dyskusji. Wobec braku zgłoszeń. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał pod głosowanie wniosek formalny, aby 

przedstawione przez Burmistrza Łobza autopoprawki do projektu uchwały budżetowej na 2025 

rok, Rada rozpatrzyła w jednym głosowaniu;  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

 

Przegłosowanie autopoprawki Burmistrza Łobza i wniosku Komisji Terenów Wiejskich; 
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Przewodniczący Rady zapytał, kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem autopoprawki 

Burmistrza Łobza do projektu uchwały budżetowej na 2025 rok: 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że autopoprawka została przyjęta. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem, wniosku Komisji Terenów Wiejskich o zmniejszenie wydatków bieżących w 

dziale 921 - Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego, rozdział 92105 – Pozostałe zadania 

w zakresie kultury, z organizacji Gali Wilka o kwotę 6 000,00 zł, i z organizacji Letniego disco  

o kwotę 9 000,00 zł i przeznaczenie uzyskanych środków na zakup materiałów do remontów 

dróg i ulic w dziale 600 – Transport i Łączność, rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne; 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 3, PRZECIW:11, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie został uwzględniony. 

 

9) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej: 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Łobez na 2025 rok wraz z przyjętą autopoprawką. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie uchwaliła budżet Gminy Łobez na 

2025 rok.  

UCHWAŁA NR IX/76/2024 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Łobez na 2025 rok - stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2025-2043.  

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na posiedzeniach komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:45:49 - 1:58:41) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska poinformowała, że zmiany, które zostały wprowadzone 

do uchwały budżetowej mają swoje odzwierciedlenie również w wieloletniej prognozie 

finansowej Gminy Łobez. W dalszej części wypowiedzi odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Łobez. Wymieniona opinia jest pozytywna i stanowi załącznik do protokołu.  

Więcej głosów nie zabrano.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję.  

Opinie komisji stałych wobec wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2025-

2043 przedstawili przewodniczący komisji w następującej kolejności:  

- Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Radna Katarzyna Tokarska; 

- Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Radny Krzysztof Bartos; 

- Przewodniczący Komisji Budżetowej Radny Wiesław Grekowicz. 

Opinie powyższe stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2025-2043 wraz  

z autopoprawką.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie podjęła uchwałę w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2025-2043. 

UCHWAŁA NR IX/77/2024 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2025-2043 - 

stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz wręczył p. Burmistrzowi podjętą przed chwilą 

przez Radę uchwałę budżetową Gminy Łobez na 2025 r.  

Na Sali rozległy się brawa; 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła podziękował Radnym za jednogłośnie uchwalenie budżetu 

Gminy Łobez na rok 2025. Szczególne słowa podziękowania skierował do p. Skarbnik Olgi 

Radziwanowskiej, serdecznie podziękował także wszystkim sołtysom oraz pracownikom 

urzędu i jednostek gminy Łobez. 

Ad. 11 Uchwalenie planu pracy Rady Miejskiej w Łobzie na I półrocze 2025 r.; 

Projekt planu pracy Rady radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był on 

analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:58:42 - 2:00:01) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję; 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję; 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Radny Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji 

stałych wobec projektu planu pracy Rady - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał plan pracy Rady pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania uchwaliła plan pracy Rady Miejskiej w Łobzie na I półrocze 2025 roku. - załącznik 

do protokołu. 

Ad. 12 Zatwierdzenie planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie na I 

półrocze 2025 r.; 

Projekt planów pracy komisji stałych Rady radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Były one analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:00:02 - 2:01:21) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję; 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję; 
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Przewodniczący Komisji Budżetowej Radny Wiesław Grekowicz przedstawił opinię komisji 

stałych wobec projektów planu pracy komisji stałych - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał je pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania zatwierdziła plany pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie na I półrocze 

2025 roku. - załącznik do protokołu. 

Ad. 13 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

(nagranie: 2:01:22 – 2:03:55) 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi. Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

Zapytania zgłosił Radny Adam Hlib,  

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodniczący Rady zamknął pkt 13. 

 

Ad. 14 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 2:03:56 – 2:04:19) 

Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja Rady Miejskiej w Łobzie odbędzie się  

30 stycznia 2025 r. natomiast wspólne posiedzenie komisji stałych 28 stycznia 2025 r. 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady zamknął pkt 14. 

 

Ad. 15 Informacje Przewodniczącego Rady. 

(nagranie: 2:04:20 – 2:05:44) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował o spotkaniach i wydarzeniach,  

w których wziął udział w działalności międzysesyjnej;  

Następnie w imieniu własnym oraz Rady Miejskiej w Łobzie, złożył wszystkim mieszkańcom 

życzenia z okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku.  

Ad. 16 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 2:05:45 – 2:05:55) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknął IX sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 12:17  

      

(Płyta CD z nagraniem oraz konwersją zapisu audio na tekst IX sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.)     
Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

                                                                         Przewodniczył: 

 

                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Henryk Stankiewicz 


